

Now visit again our Web Portal <https://portal.pianocompetition.org> and login with your email and password.

Repertoire: In the Web Portal click on menu item "Repertoire", if you want to do small adjustments to your repertoire. The artistic director has to approve eventual changes. Deadline for adjustments: June 1. Order of performance is up to you.

Visa: If you need visa for Germany, click on menu item „Visa“ and tick “yes” at “Do you need visa for Germany?”. Fill in complete data for the person(s) who accompany you and contact details of your German Embassy. You'll get an invitation letter from us to facilitate your visa application. Details see web portal, menu item “Visa”. Deadline: June 1.

Travel: Click on menu item “Travel” and type in the exact dates of your arrival and departure in Ettlingen, with flight-/train number. We recommend to arrive in Ettlingen one day before the drawing of lots in your Category. A city map and infos about travel and venues on www.pianocompetition.org/venues.html.

Accommodation: Click on menu item „Accommodation“. You will find a list of recommended hotels. Please book your hotel room(s) as soon as possible and use the keyword „Junge Pianisten 2024“, then the hotel knows that you belong to the competition. The hotel will email you a booking confirmation. Deadline: June 15. More hotels and guesthouses in Karlsruhe (bigger city next to Ettlingen) using travel portals and internet-search.

Photo: For the program book we need a nice portrait picture of your head. Just the head, no disturbing background, no selfie! If you want to upload a better picture: Click on menu item “Photo”.

Registration: Right after arriving in Ettlingen do the registration at the competition office in the music school. Please have your passport or ID-card ready. Accompanying persons, who entered Germany with visa, have to show their passports too.

Drawing of lots: The drawing for both categories will be held in the music school's hall. The participants must be present PERSONALLY for the drawing of their category. They must be registered BEFORE the drawing.

Practising, pianos: Participants can practice several hours a day on more than 20 pianos in the music school. A timetable will be set up in order to give each participant a fair time to practice. Due to time restrictions, the Grand Piano in the Castle cannot be tested before the judging. About instruments/venues on www.pianocompetition.org/venues.html.

Competition Office: In the music school (1F), open daily from Thu August 1 to Sat August 10.

Schedule of events for Category A

Tue	August 06,	09:00-18:00	Registration (Musikschule)
Wed	August 07,	09:00-13:00	Registration (Musikschule) – Deadline 13:00
Wed	August 07,	16:00	Drawing of lots (Musikschule)
Thu	August 08,	09:30-18:40	Auditions (castle)
Fri	August 09,	09:30-18:40	Auditions (castle)
Sat	August 10,	09:30-18:00	Auditions (castle)
Sat	August 10,	after 20:30	Announcement of results (Musikschule)

Schedule of events for Category B

Thu	August 01,	09:00-18:00	Registration (Musikschule)
Fri	August 02,	09:00-18:00	Registration (Musikschule)
Sat	August 03,	09:00-13:00	Registration (Musikschule) – Deadline 13:00
Sat	August 03,	16:00	Drawing of lots (Musikschule)
Sun	August 04,	09:30-18:40	Auditions First Round (castle)
Mon	August 05,	09:30-18:40	Auditions First Round (castle)
Tue	August 06,	09:30-13:00	Auditions First Round (castle)
Tue	August 06,	after 19:00	Announcement of results (Musikschule)
Wed	August 07,	09:30-18:00	Auditions Second Round (castle)
Wed	August 07,	after 21:00	Announcement of results (Musikschule)

Prizewinners' Concert (A+B) Sun, August 11, 11:30-13:30, Stadthalle (Townhall)

Contact:

- General Topics, Mr. Frank Reich → Visit [Web Portal and click on Button “Contact”](#) during your are logged in
- Accommodation/Travel, Mr. Hans-Dieter Mohr → email to quartier@pianocompetition.org

Please use always the same mail account you used for your online application and check frequently your SPAM-folder. Then we can answer as soon as possible. We are glad to support you!

Web Portal: <https://portal.pianocompetition.org>

Bitte loggen Sie sich wieder ins Portal <https://portal.pianocompetition.org> mit E-Mail-Adresse und Passwort ein.

Repertoire: Vorbehaltlich der Genehmigung des Künstlerischen Leiters sind kleine Anpassungen am Repertoire im Portal unter Menüpunkt "Repertoire" möglich. Deadline: 1. Juni. Die Spielreihenfolge ist Ihnen überlassen.

Visum: Brauchen Sie ein Visum für Deutschland, gehen Sie zum Menüpunkt „Visum“ und geben „yes“ ein bei „Do you need visa?“. Dann Daten für max. drei Begleitpersonen sowie den Kontakt Ihrer Deutsche Botschaft eingeben. Sie erhalten von uns einen Einladungsbrief für die Visum-Beantragung. Näheres unter Menüpunkt „Visum“. Deadline: 1. Juni.

Reise: Unter Menüpunkt „Reise“ den genauen Termin Ihrer Ankunft und Abreise eingeben, mit Flug-/ Zugnummer. Wir empfehlen, einen Tag vor der Auslosung Ihrer Kategorie in Ettlingen zu sein. Einen Stadtplan sowie Infos über Reise und Veranstaltungsorte finden Sie auf <https://www.pianocompetition.org/de/orte-reise.html>.

Unterbringung: Unter Menüpunkt „Unterbringung“ steht eine Liste empfohlener Hotels. Buchen Sie die nötigen Zimmer so rasch wie möglich und erwähnen dabei das Stichwort „Junge Pianisten 2024“, dann weiß das Hotel, dass Sie zum Wettbewerb gehören. Das Hotel wird Ihnen eine Buchungsbestätigung per E-Mail schicken. Deadline: 15. Juni. Weitere Hotels und Pensionen in der Nachbarstadt Karlsruhe durch Reise-Portale und Internet-Suche.

Photo: Wir brauchen für das Programmheft ein schönes Portrait-Foto - nur Ihren Kopf, ohne verwirrenden Hintergrund, kein Selfie! Unter Menüpunkt "Photo" können Sie im Portal gegebenenfalls ein besseres Foto hochladen.

Einschreibung: Nach Ankunft in Ettlingen kommen Sie bitte sofort zur Einschreibung ins Wettbewerbsbüro in der Musikschule. Bringen Sie Ihren Pass oder Personalausweis mit. Begleitpersonen, die mit einem Visum eingereist sind, legen ebenfalls ihren Pass vor.

Auslosung: Die Auslosung findet für beide Kategorien im Saal der Musikschule statt. Die Teilnehmer müssen bei der Auslosung ihrer Kategorie **PERSÖNLICH** anwesend sein. Die Einschreibung muss **VOR** der Auslosung erfolgt sein.

Übemöglichkeiten, Instrumente: Teilnehmern können auf über 20 Klavieren täglich in der Musikschule üben. Um die Überzeiten gerecht zu verteilen, werden Zeitpläne für das Üben erstellt. Wegen des engen Zeitplans kann der Flügel im Schloss vor dem Wertungsspiel nicht probiert werden. Details: <https://www.pianocompetition.org/de/orte-reise.html>.

Wettbewerbsbüro: In der Musikschule (EG), täglich von Do 1. bis Sa 10. August geöffnet.

Zeitlicher Ablauf Kategorie A

Di	06. August, 09:00-18:00	Einschreibung (Musikschule)
Mi	07. August, 09:00-13:00	Einschreibung (Musikschule) – Deadline 13:00 h
Mi	07. August, 16:00	Auslosung (Musikschule)
Do	08. August, 09:30-18:40	Wertungsspiele (Schloss)
Fr	09. August, 09:30-18:40	Wertungsspiele (Schloss)
Sa	10. August, 09:30-18:00	Wertungsspiele (Schloss)
Sa	10. August, nach 20:30	Ergebnisbekanntgabe (Musikschule)

Zeitlicher Ablauf Kategorie B

Do	01. August, 09:00-18:00	Einschreibung (Musikschule)
Fr	02. August, 09:00-18:00	Einschreibung (Musikschule)
Sa	03. August, 09:00-13:00	Einschreibung (Musikschule) – Deadline 13:00 h
Sa	03. August, 16:00	Auslosung (Musikschule)
So	04. August, 09:30-18:40	Wertungsspiele 1. Runde (Schloss)
Mo	05. August, 09:30-18:40	Wertungsspiele 1. Runde (Schloss)
Di	06. August, 09:30-13:00	Wertungsspiele 1. Runde (Schloss))
Di	06. August, nach 19:00	Ergebnisbekanntgabe (Musikschule)
Mi	07. August, 09:30-18:00	Wertungsspiele 2. Runde (Schloss)
Mi	07. August, nach 21:00	Ergebnisbekanntgabe (Musikschule)

Preisträgerkonzert (A+B) Sonntag, 11. August, 11:30-13:30, Stadthalle

Kontakt:

- allgemeine Themen, Frank Reich → [im Portal auf den Button "Contact" klicken](#) während sie eingeloggt sind
- Unterbringung/Reise, Hans-Dieter Mohr → E-Mail an quartier@pianocompetition.org

Bitte immer die Mailadresse benutzen, die Sie bei der Online-Anmeldung verwendeten und regelmäßig den SPAM-Ordner prüfen. Dann können wir am schnellsten antworten. Wir unterstützen Sie gerne!

Web Portal: <https://portal.pianocompetition.org>